
 

Directie Onderwijs en Vorming 
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O000/AM/2013-3 

betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

 

Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de 2de commissie opent de  
zitting om 18.00. 

 
 

1. Goedkeuring van het verslag van 13 maart 2013 
Geen opmerkingen 

 

Voorbereiding van de Provincieraad van 24 april 2013 

 
 

2. Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent – budgetwijziging: 
goedkeuring van de budgetwijziging 2013 

Geen opmerkingen 

 

 

3. Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent – jaarrekening: verlenen 
van gunstig advies aan de jaarrekening 2012 

Geen opmerkingen 

 

 

4. PSBLO Meetjesland – splitsing m.i.v. 01 september 2013: goedkeuring 
van de splitsing in PSBLO De Zeppelin te Zelzate en PSBLO De 
Zonnewijzer te Eeklo 

Gedeputeerde Hertog licht de splitsing toe. De Provinciale School voor 
Buitengewoon Lager Onderwijs “Meetjesland” heeft 278 leerlingen en 
twee vestigingsplaatsen: één te Eeklo en één te Zelzate. 
Overeenkomstig de statistische gegevens van het ministerie van 
Onderwijs en Vorming voor het schooljaar 2011-2012 telt een 
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gemiddelde BLO-school 150 leerlingen. De organisatie van een grote 
BLO-school met twee vestigingsplaatsen die op 20 km afstand van 
elkaar gelegen zijn, blijkt nauwelijks werkbaar. Een splitsing in twee 
scholen is pedagogisch te verantwoorden. Bovendien wordt in Assenede 
een nieuw schoolgebouw opgetrokken. 
 
De heer Luc Maes vraagt naar de financiële consequenties. 
Gedeputeerde Hertog antwoordt dat een splitsing extra directieambt en 
extra middelen betekent. Deze splitsing zal voor minder kosten voor de 
Provincie zorgen. 
 
Mevrouw Gerda Zenner-De Gryze vraagt of Vlaanderen reeds een 
gunstig advies heeft gegeven. 
Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de provincieraad deze splitsing eerst 
dient goed te keuren alvorens het dossier over te maken aan AgODi 
(Agentschap voor Onderwijsdiensten). 
 
Mevrouw Kristel de Boevere vult aan dat het dossier tegen 1 mei aan 
AgODi overgemaakt wordt. Administratief gezien gaat PSBLO 
Meetjesland in herstructurering waarbij op één vestigingsplaats de 
huidige school blijft bestaan en waarbij de andere vestigingsplaats 
gesloten wordt. Er wordt op de gesloten vestigingsplaats een nieuwe 
school opgestart die moet voldoen aan alle bepalingen omtrent het 
oprichten van een nieuwe school. Een herstructurering heeft altijd 
uitwerking op 1 september. De teldatum voor de nieuwe school wordt 1 
oktober. 
Voorgesteld wordt om de school in de vestigingsplaats Eeklo te 
behouden aangezien dit de hoofdvestigingsplaats. Op de 
vestigingsplaats in Zelzate zal dan een nieuwe school opgericht worden. 
Als naam voor de nieuwe school te Zelzate wordt "PSBLO De Zeppelin" 
voorgesteld. Voor de school in Eeklo wordt gevraagd om de naam 
opnieuw te wijzigen naar het vroegere "PSBLO De Zonnewijzer". 
 

De heer Kurt Moens vraagt of de splitsing tegen 1 september nog 
haalbaar is. 

Mevrouw Kristel de Boevere stelt dat dit geen probleem mag vormen. 

 

De heer Kurt Moens vraagt naar de stand van zaken van de nieuwbouw 
in Assenede. 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat de vergunningstermijn officieel is 
afgelopen, er werden geen opmerkingen geformuleerd op het openbaar 
onderzoek en het advies van de gemeente zelf is positief. 
Het aanbestedingsdossier moet klaar zijn tegen 28 juni 2013, daarna 
wordt het project effectief in aanbesteding gegeven. 
De effectieve werf zou starten in februari 2014, einde werken tegen 1 juni 
2015. 
 

De heer Paul Carteus vraagt naar de oorzaak van het stijgend aantal 
leerlingen. 
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Gedeputeerde Hertog antwoordt dat de gemeentelijke school in Zelzate 
door de Provincie werd overgenomen, een sterke stijging van het 
leerlingenaantal werd sindsdien waargenomen, er zijn hiervoor geen 
indicatoren gekend. 

  

5. PSBLO Meetjesland – formatiewijziging niet-gesubsidieerd personeel 
n.a.v. de splitsing van PSBLO Meetjesland: vaststelling van de 
formatiewijziging 

Geen opmerkingen 

  

6. Flankerend onderwijsbeleid – wijziging reglement subsidiëring 
onderwijsinitiatieven ter aanvulling of ondersteuning van het reguliere 
lesgebeuren: goedkeuring van de wijziging m.i.v. 01 mei 2013 en 
opheffing van het besluit van 21 januari 2009 

Materiële vergissing in artikel 6 van het provincieraadsbesluit 
(correctie data: '1 februari' moet gewijzigd worden in '1 januari' en '1 
augustus' moet gewijzigd worden in '1 juli'): 

‘Voor initiatieven die een aanvang nemen tussen 1 februari 1 januari en 
30 juni neemt de deputatie uiterlijk op 31 januari een beslissing over de 
ingediende aanvragen. Voor initiatieven die een aanvang nemen tussen 
1 augustus 1 juli en 31 december, neemt de deputatie uiterlijk op 31 juli 
een beslissing over de ingediende aanvragen.’ 
 

 

De heer Kurt Moens vraagt naar het beschikbare budget voor dit 
reglement. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat hiervoor 100 000€ gebudgetteerd 
wordt. 

 

Mevrouw Elisabet Dooms vraagt wat verstaan wordt onder losstaande 
extra-murosactiviteiten en of er ook andere activiteiten zijn. Bovendien 
vraagt mevrouw Elisabet Dooms wie er beslist heeft om in de praktijk de 
grens voor losstaande extra-murosactiviteiten op 50% GOK-leerlingen te 
leggen. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat o.a. sportdagen onder de 
losstaande extra-murosactiviteiten vallen. Dit zijn veelal jaarlijks 
weerkerende activiteiten die behoren tot de reguliere lesopdracht. In de 
praktijk betekent dit dat verschillende scholen ieder jaar dezelfde 
aanvraag indienen. 
Gelet op het beperkte budget werd vanaf 2011 in de praktijk de grens 
voor losstaande extra-murosactiviteiten gelegd op 50% GOK-leerlingen 
i.p.v. 25%. 
Daarnaast komen er nu ook aanvragen voor buitenlandse 
extramurosactiviteiten. Die zijn nog duurder. 
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Aangezien het budget niet meer toereikend is, wordt voorgesteld om 
duidelijk naar scholen te communiceren en niet langer een subsidie voor 
losstaande extra-murosactiviteiten toe te kennen. 

  

7. Personeel – project OTA – personen met een handicap: goedkeuring van 
de uitbreiding van het project,  de bijkomende contractuele 
personeelsbezetting en van de bijhorende functiebeschrijving 

 

De heer Henk Heyerick vraagt om de essentie van dit agendapunt toe te 
lichten. 

De heer William Blondeel antwoordt dat op vraag van het veld van 
voorzieningen voor mensen met een handicap wij ons focussen via een 
in de tijd voorlopig zeer beperkt project op situaties waarin taal en 
communicatie een drempel vormen in de connectie tussen vraag en 
aanbod. Doel is de omvang en de ernst van het knelpunt beter te kunnen 
inschatten en zo nodig mogelijke wegen van aanpak te suggereren. Dit 
vraagt daadwerkelijke ondersteuning op de werkvloer bij concrete 
dossiers evenals vorming voor diensten en voorzieningen voor personen 
met een beperking. 
Het Ondersteuningsteam Allochtonen lijkt bij uitstek de best geplaatste 
partner te zijn om deze taak op te nemen. Deze opdracht sluit perfect 
aan bij de meer gerichte interventies die de interne staatshervorming 
voor het provinciaal welzijnsbeleid vooropstelt. 

 

8. Varia 

Voorzitter Mevrouw Greet De Troyer geeft een toelichting bij het 
voorziene bezoek aan het Oost-Vlaams Provinciaal onderwijs. Mevrouw 
De Troyer stelt een bezoek aan 2 scholen in Buggenhout, PSBSO 
Spectrum en PSBLO Claevervelt en aan het PCVO Waas en Durme te 
Zele voor. Alle commissieleden zullen per mail geïnformeerd worden 
over de datum (voorstel 28 mei in de namiddag) en het verloop van het 
bezoek. Het bezoek wordt per bus georganiseerd. 

 

De zitting wordt beëindigd om 18.30 

Gent,17 april 2013

 

Anne-Marie Moons    Greet De Troyer 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


